



تعليم GACA Circular

To: All airlines operating in the airports of the Kingdom of Saudi Arabia, including Private Aviation.

الى: جميع شركات الطيران العاملة بمطارات المملكة العربية السعودية بما يشمل الطيران الخاص.

Subject:

الموضوع:

Matching passengers' photos and data on their visas with their travel documents.

مطابقة صورة وبيانات المسافرين الموجودة على تأشيراتهم مع وثائق سفرهم.

Reference:

المرجع:

1. Article No. (23) of the Civil Aviation Law.

١. المادة رقم (٢٣) من نظام الطيران المدني.

Background:

لماذا:

According to the Ministry of Foreign Affairs regarding irregular practices and misuse of the (Saudi Visa Bio) App when registering the vital characteristics for the Hajj and Umrah visa in the countries in which it is applied.

بناء على ماورد من وزارة الخارجية حول الممارسات غير النظامية وإساءة استخدام التطبيق الخاص بـنظام الجوال (Saudi Visa Bio) عند تسجيل الخصائص الحيوية لتأشيرة الحج والعمرة في الدول المطبق بها.

Instructions:

التعليمات:

1. All airlines must comply with verifying the Passenger photo taken when registering his/her vital characteristics through the application (Saudi Visa Bio). Also, airlines must match the passengers' data on their visas with the data on their travel documents.

١- يجب على جميع شركات الطيران الالتزام بالتحقق من صورة المسافر المأخوذة عند تسجيل خصائصه الحيوية عبر تطبيق نظام الجوال (Saudi Visa Bio)، وكذلك يجب مطابقة بيانات المسافرين الموجودة على تأشيراتهم مع ما يقابلها في وثائق سفرهم.

2. Failure to comply with circulars issued by GACA is an explicit violation of the Government's orders. Legal procedures shall be initiated against the violators who will be held responsible.

٢- إن عدم الالتزام بالتعاميم التي تصدرها الهيئة يعد مخالفة صريحة للأوامر الحكومية وسيتم اتخاذ الإجراءات النظامية بحق المخالف وتحميله المسؤلية المترتبة على ذلك.

Attachment(s): Nil

المرفقات: لا يوجد


نائب الرئيس التنفيذي للنقل الجوي والتعاون الدولي

Executive Vice President for Air Transport and International Cooperation


خالد